

Date	Subject	Classwork	Homework
Sunday 8-5-2022	Math	Lesson 6.6: Adding a Two Digit Number and a Multiple of 10 MTB page 291	Log into your Google Classroom and from Classwork tab do "Assignment #9".
	Arabic	-الدرس 11 (بيت أمل) -التدريب على القراءة بشكل يومي. حفظ نشيد مكانة الأم الثلاثاء 5-10 التدريب على الإملاء ليوم الخميس 5-12 (سُوْر - جِداْر - سَلْم - سَطْح - رَشاشَة - سَقْف) مراجعة وقراءة الدرس 10 الصفحة (65+66- 63+64) التعبير عمًا يقوم به كل شخص من شخصيات الدرس. 2-مراجعة اللام الشمسية واللام القمرية.	-الدرس 11 (بيت أمل) -التدريب على القراءة بشكل يومي. حفظ نشيد مكانة الأم الثلاثاء 5-10 التدريب على الإملاء ليوم الخميس 5-12 (سُوْر - جِداْر - سَلْم - سَطْح - رَشاشَة - سَقْف) مراجعة وقراءة الدرس 10 الصفحة (65+66- 63+64) التعبير عمًا يقوم به كل شخص من شخصيات الدرس. 2-مراجعة اللام الشمسية واللام القمرية.
	Islamic	القرآن الكريم: سورة العصر	حفظ سورة العصر الرجاء إحضار المصحف
Date	Subject	Classwork	Homework
Monday 9-5-2022	Math	Continuation of Lesson 6.6: Adding a Two Digit Number and a Multiple of 10 MTB page 291	-----
	Arabic	1-قراءة صفحة (66+ 65 +64 +63) من قبل التلميذات 2-حل صفحة 68 شرح الشدة: وهي عبارة عن حرفين الأول ساكن والثاني متحرك 3-كتابة الأعداد من العدد واحد حتى خمسة عشر: (15-14-13-12-11-10-9-8-7-6-5-4-3-2-1)	1-مراجعة وقراءة الدرس 10الصفحة (68+ 66 + 65 +64+63) التعبير عمًا يقوم به كل شخص من شخصيات الدرس. 2-مراجعة تعريف الشدة: 3-التدريب على كتابة الأعداد حتى خمسة عشر: (15-14-13-12-11-10-9-8-7-6-5-4-3-2-1) - حفظ نشيد مكانة الأم للأحد القادم
	Islamic	التوحيد: الوحدة الأولى : معرفة الرسول صلى الله عليه وسلم الدرس (6) محمد صلى الله عليه وسلم عبد الله ورسوله	الاستعداد لاختبار مادة التوحيد يوم الإثنين 16-5-2022م في الدروس: أحب الإسلام+ محمد نبيي صلى الله عليه وسلم
Date	Subject	Classwork	Homework
Tuesday 10-5-2022	Math	Continuation of Lesson 6.6: Adding a Two Digit Number and a Multiple of 10 MTB page 292	<b>Homework</b> Do Math practice book pages 111 & 112. Then take a picture and submit it as an attachment through Classwork tab "MPB pages 111 & 112". <b>Digital Homework</b> Log into your eAlpha account and do your homework Lesson 6.6.
	Arabic	1-قراءة صفحة (66+ 65 +64 +63) من قبل التلميذات. 2-حل صفحة67	1-مراجعة وقراءة الدرس 10 كاملاً ، والتعبير عمًا يقوم به كل شخص من شخصيات الدرس. 2-مراجعة تعريف الشدة:
	Islamic	الفقه: الوحدة الرابعة: صفة الصلاة ومبطلاتها الدرس (7) الركعة الأولى	الاستعداد لاختبار مادة الفقه والسلوك يوم الأحد 29-5-2022م في الدروس: مكانة الصلاة+ الصلوات المفروضة+ الركعة الأولى
Date	Subject	Classwork	Homework
Wednesday 11-5-2022	Math	Lesson 6.7: Adding Two-Digit Numbers with Regrouping MTB page 295	<b>Study the following for Math Assessment #1 which will be conducted on Sunday, May 15, 2022:</b> <b>Chapter 5:</b> ✓ L5.8: MTB pages 240, 241 ✓ L5.9: MTB pages 244, 245 ✓ L5.10: MTB pages 248, 249 <b>Chapter 6:</b> ✓ L6.5: MTB pages 287, 288
	Arabic	قراءة الدرس 10 كاملاً مراجعة حروف المد: الألف والواو والياء	التدريب على الإملاء ليوم غد الخميس: سُوْر - جِداْر - سَلْم - سَطْح - رَشاشَة - سَقْف ) 2-قراءة الدرس 10 كاملاً 3-مراجعة حروف المد: الألف والواو والياء.
	Islamic	مراجعة لما سبق	-----
Date	Subject	Classwork	Homework
Thursday 12-5-2022	Math	Continuation of Lesson 6.7: Adding Two-Digit Numbers with Regrouping MTB page 295	Log into your Google Classroom and from Classwork tab do "Assignment #10".
	Arabic	إملاء: سُوْر - جِداْر - سَلْم - سَطْح - رَشاشَة - سَقْف)	-مراجعة وقراءة الدرس 10 كاملاً والتعبير عمًا يقوم به كل شخص من شخصيات الدرس. 2-مراجعة تعريف الشدة: 3-مراجعة حروف المد : الألف والواو والياء
	Islamic	تسميع سورة العصر	-----



<b>Computer</b>	Assignment 6: All About Me <u>Study the following for Computer Assessment #1 which will be conducted on Tuesday, May 24, 2022:</u> Assignment 1: About the Keyboard Assignment 2: Clean Up a Mess Assignment 3: Illustrate the Story
-----------------	--

<b>French</b>	Lecon 19 French Booklet pages 49-50-51
---------------	---

<b>Social Studies</b>	Presentation of the Performance Task Do Activity Book pg. 47 <b>Kindly prepare your child for the upcoming Performance Task on May 8 - 12, 2022.</b> <b>Note: Each child will talk about his/ her selected job or occupation according to his/her scheduled Social Studies class from (May 8 - 12, 2022)</b> ➤ Children will prepare and demonstrate their choice of job or occupation to serve their community. Children must dress up according to their selected job and talk about it. - Grade 1 Pink: (Sunday, May 8, 2022) - Grade 1 Purple: (Tuesday, May 10, 2022) - Grade 1 Blue: (Wednesday, May 11, 2022) - Grade 1 Red: (Tuesday, May 10, 2022) <u>Kindly prepare your child for the upcoming Assessment on Wednesday, May 18, 2022. Study the following lessons:</u> <b>Unit 3 Lessons 4, 5, and 6</b> <b>Textbook pgs. 48, 49, 50, 51, 52, 53</b> <b>Activity Book pgs. 39, 40, 43, 45</b>
-----------------------	--

<u>Prepare for Assessment # 1 which will be conducted on Tuesday, May 17, 2022:</u> 1- Alpha Reading 1C <ul style="list-style-type: none"> <li>Vocabulary pgs. 40-41</li> </ul> Giraffes Can't Dance pg. 43-73 2- Alpha Reading Sidekick 1B <ul style="list-style-type: none"> <li>Drawing Conclusion pgs. 18-19</li> <li>Vocabulary- Adding Y pgs. 20-21</li> </ul> Language- Prepositions pgs. 22-23 3- Phonics <ul style="list-style-type: none"> <li>Sound of y pgs. 111-112-113&amp; 116</li> <li>Consonant Digraphs pgs. 119.120, 121, 123, 124, 125, 126</li> </ul>		
<b>English</b>	<b>Branch</b>	<b>Classwork</b>
	<b>Phonics</b>	The Sound of Vowels with r (ar) pgs. 131-132
	<b>Alpha Reading Textbook</b>	Full House pgs. 116-123
	<b>Alpha Reading Sidekick</b>	Language: This, That, These, Those pgs. 34-35
		<b>Homework</b>
		Prepare the following short paragraph for dictation next Thursday, May 19. <i>Carl loves art. He gets a large blank chart to draw. He draws a shark. He draws a park. He draws a harp, and he draws a cart. His teacher says Carl is a great artist.</i>
		<b>Online Students</b> Answer Comprehension Questions pg. 27 in your Sidekick. Take a picture and send it to your teacher in the post which will be available on Tuesday, May 10 The due date is Thursday, May 12. <b>Book-Based Homework</b> Answer Comprehension Questions pg. 27 in your Sidekick. Submit it to your teacher on Thursday, May 12.
		-----

<b>Science</b>	<b>Classwork</b>	<b>Homework</b>
	Continuation of Chapter 7 Lesson 2: What Are Seasons? Book pgs. 399, 402, 403	<u>Please prepare your child for the upcoming Assessment on Thursday, May 19, 2022. Study the following lessons:</u> * Chapter 6 Lesson 1 Textbook pgs. 332, 333, 335 * Chapter 7 Lesson 1 Textbook pgs.386, 387, 388,389, 390
	Continuation of Chapter 7 Lesson 2: What Are Seasons? Book pgs. Book pg. 403,404	Watch this video to learn more about seasons. <a href="https://youtu.be/8ZjpI6fgYSY">https://youtu.be/8ZjpI6fgYSY</a> (Video Title: Seasons Song)
	Continuation of Chapter 7 Lesson 2: What Are Seasons? Book pgs. Book pg. 404, 405	-----
	Continuation of Chapter 7 Lesson 2: What Are Seasons? Book pgs. Book pg. 405, 406	-----